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VAN DE VOORZITTER 

13 maart 2020 

 

In het jaar 2020 gingen we door. Er was een wisseling van voorzitterschap. Waarnemend 

voorzitter Wout van Veen gaf het stokje over aan ondergetekende.  

Zolang het nog in redelijkheid kon zijn we “ live” blijven vergaderen, totdat dit niet meer 

ging en ook wij ons aangewend hebben om via beeld te vergaderen. 

Maar de Corona-crisis was merkbaar in vele zaken, het was of we even tot stilstand 

kwamen. Voornemens en activiteiten die tot maart 2020 vanzelfsprekend waren liepen 

vertraging op of kwamen in een ander daglicht te staan.   

De samenwerking met onze collega adviesraden van Harderwijk en Zeewolde, maar ook 

met de omliggende plaatsen van de Noord Veluwe zijn op een lager pitje voortgegaan. 

Het was wennen voor iedereen – maar toch hebben we wel nieuw evenwicht weten te 

vinden. 

Er zijn op een aantal onderwerpen adviezen uitgebracht, daarover leest u in dit jaarverslag 

 

We hebben een deel van onze tijd gebruik om ons te bezinnen op onze rol en betekenis en 

onze profilering. Zijn we zichtbaar voor de burger – en hoe kunnen we het contact 

vormgeven met de mensen waar we het voor doen?   En precies daar was het een moeilijk 

jaar.  Mooie initiatieven als een luisterontbijt of deelnemen aan activiteiten die ons in 

verbinding brengen kwamen allemaal tot stilstand. We gaan kijken of we dit in 2021 na de 

zomer toch weer op gang kunnen krijgen. 

Tevens is in 2020 een nieuwe website in de lucht gekomen waarop informatie te vinden is 

over onze leden en de onderwerpen die we behandelen 

 

Wanneer je  – al dan niet tijdelijk – aangewezen bent op ondersteuning van het sociaal 

domein heb je naast eigen kracht, verantwoordelijkheden en verplichtingen ook recht op  

de menselijke maat.  De gemeente Ermelo en de adviesraad hebben een gezamenlijk 

belang in “ het goede doen” , de menselijke maat toe te passen.  Zodat het sociaal domein 

bij draagt  aan de waardigheid en de verbondenheid in onze mooie gemeente.  

 

 

Jan de Ruiter 

Voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

ONZE DROOM 

Met 10 leden hebben we invulling aan onze droom gegeven. Het thema van 2021 was 

‘Vanuit de bedoeling’. Bij ieder gevraagd en ongevraagd advies hebben we onszelf maar 

ook de beleidsmedewerkers van de gemeente en de adviesraden uit de regio altijd weer de 

vraag gesteld of de beleidsstukken gemaakt zijn waarvoor ze bedoeld zijn. Namelijk voor 

de inwoners van ons mooie dorp. De adviesraad wil zich niet laten meeslepen door wet- en 

regelgeving maar vooral kijken naar het effect ervan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

LEVENSDOMEINEN  

De adviesraad adviseert aan de hand van een zestal levensdomeinen. Deze domeinen 

sluiten aan op de Wet Maatschappelijke Ondersteuning, de Participatiewet en de Jeugdwet. 

Per levensdomein zijn minimaal 2 leden van de adviesraad actief.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

DE ADVIESRAAD 

In 2022 nam een drietal leden afscheid van de adviesraad. We zijn Henriette van Gils, 

Tanya Pit en Wout van Veen voor de fijne jaren samen. 

 

Gelukkig mocht de adviesraad ook weer drie nieuwe leden verwelkomen. Ria van Schendel 

(niet op de foto) mochten we in januari welkom heten, Tamara Huigen sloot in februari aan 

en in april startte Carolien de Jong-Maliepaard. Willemijn van Ledden mocht bij wijze van 

uitzondering starten met haar 3
de

 termijn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

NIEUWE LEDEN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

  

 

ROOSTER VAN AFTREDEN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

VERGADERINGEN 

In 2021 zijn 10 vergaderingen gehouden  De vergaderingen vonden plaats op de 1
ste

 

dinsdag van de maand van 19.30 tot 21.30 uur. Inwoners hebben geen gebruik gemaakt 

van de mogelijkheid om een vergadering bij te wonen.  

 

Voor vergaderingen werd een vaste agenda gevoerd bestaande uit de volgende punten: 

• Opening en mededelingen; 

• Bespreken notulen vorige vergadering; 

• Doornemen actielijst; 

• Adviezen bespreken (nieuwe aanvragen en lopende adviezen); 

• Signalen van leden; 

• Nieuwsbericht website. 

 

In 2021 zijn door beleidsadviseurs van de gemeente presentaties gegeven en vragen 

beantwoord over onder andere de Omgevingsvisie en de impact van corona op jeugd. 

Daarnaast is er een hernieuwde kennismaking met het Sociaal Team geweest en heeft de 

adviesraad meegedaan aan een Fieldlab Inwonersparticipatie waarin gezocht werd naar 

mogelijkheden om op een laagdrempelige wijze inwonersparticipatie te stimuleren.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

HALFJAARLIJKS OVERLEG MET COLLEGE 

In januari en oktober heeft het halfjaarlijks overleg plaatsgevonden met het college. Bij dit 

overleg waren namens de gemeente wethouder Van der Velden en wethouder De Haan 

aanwezig. Namens de adviesraad waren Jan de Ruiter (voorzitter) Gert Prosman (secretaris) 

en een derde lid van de adviesraad aanwezig. In januari betrof het Henriette van Gils en in 

oktober betrof het Theo van den Boom. Verder waren de ambtelijk secretaris Pieneke 

Koops en Gerben Pluim (alleen in januari) aanwezig. Tijdens het overleg zijn de volgende 

punten besproken.  

• Presentatie nieuwe huisstijl en de nieuwe website van de adviesraad; 

• Het jaarverslag van 2020; 

• Wijzigingen in de samenstelling van de adviesraad; 

• Wederzijdse verwachtingen en de rol van de adviesraad ten opzichte van het 

college. 

• Bestuurlijke en organisatorische wijzigingen binnen de gemeente; 

• De transformatie van het sociaal domein  

• Afgeronde adviezen en lopende dossiers. 

• Signalen uit de samenleving waaronder de impact van corona op de samenleving 

en de digitale afvalwijzer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

UITGEBRACHTE ADVIEZEN 

In 2021 zijn door de adviesraad sociaal domein van Ermelo de volgende gevraagde en 

ongevraagde adviezen uitgebracht. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

FINANCIËN 

 

De kosten in 2020 zijn iets toegenomen ten opzichte van voorgaande jaren. De oorzaak 

hiervan ligt met name aan het ontwikkelen van een nieuwe website, de hosting van het 

domein en de aanschaf van enkele licenties voor het gebruik van e-mail.  

 

Verwacht wordt dat in 2021 de kosten voor de website en hosting zullen afnemen. 

Daarentegen zullen de vrijwilligersvergoedingen naar verwachting geïndexeerd worden 

omdat dit al enkele jaren op rij niet meer heeft plaatsgevonden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

DOELSTELLINGEN 2022 

• Optimaliseren van interne samenwerking; 

• Herverdelen van de levensdomeinen; 

• Meer informatie ophalen in de ‘achterban’; 

• Kennismaken en indien mogelijk samenwerken met Jongerenraad; 

• Verbeteren van de samenwerking in regionaal en EHZ-verband; 

 

Het thema voor 2022 is ‘Focus op de bedoeling’. 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

  

 

  


